



TÖREBODA IDROTTSKLUBB

Protokoll fört vid Töreboda IK:s styrelsemöte 2021-01-20

Närvarande: Lars-Åke Bergman, Anki Isaksson, Camilla Leijon, Niklas Pettersson, Gunnar Welin, Owe Carlsson, Magnus Olofsson, Thomas Boethius (digitalt), Annelie Eliasson (digitalt) samt Jenny Lundman från sportgruppen

- §1 Mötet öppnades av ordförande.
- §2 Till justeringsman valdes Niklas Pettersson.
- §3 Dagordningen godkändes.
- §4 Föregående mötesprotokoll gick igenom.
- §5 **Ekonomisk rapport**
Gunnar presenterade bokslutet för 2020 som visar ett betydligt bättre resultat än 2019.
- §6 **Övriga rapporter**
- Sportgrupp
Herr: Möte har hållits med Håkan Karlsson, Hans Hermansson, Martin Karlsson och Robert Pettersson om ett eventuellt engagemang i A2 för Håkan, Hans och Martin. Inget är dock bestämt ännu.
25 personer kom på upptaktsträffen.
Förfrågan till styrelsen angående inköp av diverse träningsutrustning till föreningen. Detta inköp godkändes av styrelsen och Magnus ombesörjer inköpet.
Anki efterlyste presentation på Instagram av de nya herrspelarna. Jenny tar det vidare med berörda.
- §7 **Medlemsavgifter**
Vi börjar att fakturera dessa nu.
- §8 **Organisationskommittén (Niklas och Camilla)**
Inget att rapportera då de avvaktat p.g.a pandemin. Startar upp när restriktionerna lättat.
- §9 **TIK-dokument**
Anki hade tidigare mailat ut tre dokument angående bl.a riktlinjer för TIK.
Styrelsen beslutade att Organisationskommittén tar med sig dessa i sitt fortsatta arbete.

- §10 **Inför årsmötet**
Lars-Åke har varit i kontakt med valberedningen och meddelat vilka som står i tur att väljas in. Gunnar har gjort en budget för 2021 som presenterades för styrelsen och som ska redovisas på årsmötet.
- §11 **Sverigelotter**
Ny omgång ska beställas. Vi tar upp punkten på senare möte.
- §12 **Sponsorgruppen**
Thomas är sammankallande i gruppen och arbetet ska nu påbörjas.
- §13 **VFF:s årsmöte**
Hålls digitalt 20 februari. Lars-Åke och Magnus representerar föreningen.
- §14 **Inkomna skrivelser**
Info om att ny ansökan om coronastöd för okt-dec 2020 har inkommit. Vi har inga kostnader att ansöka för denna perioden.
- §15 Att göra listan gicks igenom och uppdaterades.
- §16 **Övriga frågor**
Owe tog upp frågan om att anordna ett Matrace på ICA och Coop via lottförsäljning likt som gjorts tidigare. Punkten sätts upp på Att göra listan.
- §17 Nästa möte är 17 februari klockan 17:30 i klubbstugan.
- §18 Mötet avslutades av ordförande.

Töreboda 2021-01-20

Vid protokollet

Anki Isaksson

Lars-Åke Bergman
Ordförande

Niklas Pettersson
Justeringsman